
 

 

 

     

 

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Σοβάς έπεσε πάνω σε κρεβάτι εξάκλινου θαλάμου στο νοσοκομείο 

Ερυθρός Σταυρός» 

 

Ενημερωνόμαστε για την καταγγελία που έκανε ο πρόεδρος της Πανελλήνιας 

Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ) αναφορικά με την 

πτώση σοβά από το ταβάνι θαλάμου στο Νοσοκομείο “Ερυθρός Σταυρός”. 

 

Συγκεκριμένα, αναφέρεται πως, την Παρασκευή 3/7 έπεσε ο σοβάς από το ταβάνι 

μέσα σε θάλαμο της Καρδιολογικής Κλινικής του Νοσοκομείου “Ερυθρός Σταυρός”. Ο 

ασθενής που νοσηλευόταν στο συγκεκριμένο κρεβάτι, λίγη ώρα πριν, είχε πάρει 

εξιτήριο. 

Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννάκος, δηλώνει ότι η κατάσταση με την κακή 

συντήρηση των κτιριακών εγκαταστάσεων των δημόσιων νοσοκομείων έχει φτάσει 

στο απροχώρητο: “Οι παθογένειες των νοσοκομείων δεν μπορούν να κρυφτούν. Ο 

κτιριακος εξοπλισμός είναι σε κακό χάλι. Πέφτουν τα ταβάνια στα κεφάλια των 

ασθενών. Νοσοκομειο Ερυθρός Σταυρός. Από θαύμα δεν τραυματίστηκαν οι 

ασθενείς. Μεγάλο μέρος του ταβανιού έπεσε πάνω σε ένα κρεβάτι ασθενούς. 

Ευτυχώς πριν από λίγη ώρα είχε πάρει εξιτήριο και δεν πρόλαβε να καλυφθεί από 

άλλον ασθενή. Τρομοκρατηθηκαν οι ασθενείς της κλινικής”. 

   

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένα, εκτός της υποστελέχωσης και του 

ανεπαρκούς εξοπλισμού και τα προβλήματα των κτηρίων σε πλήθος δημόσιων 

δομών υγείας της χώρας, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:   

1. Είναι ενήμερος για τη συγκεκριμένη καταγγελία; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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2. Τι άμεσες ενέργειες θα κάνει ώστε να επισκευαστεί το συγκεκριμένο σημείο 

και να ξεκινήσουν άμεσα έργα αποκατάστασης των κτηρίων του Νοσοκομείου 

Ερυθρός Σταυρός; 

3. Υπάρχει μελέτη για την κτηριακή κατάσταση του Νοσοκομείου Ερυθρός 

Σταυρός; Αν ναι, τι ανάγκες επισημαίνει; Αν όχι, εντός ποιου χρονικού 

πλαισίου θα πραγματοποιηθεί; 

4. Αναλαμβάνει η Κυβέρνηση την ευθύνη για την ασφάλεια των ασθενών στο 

συγκεκριμένο νοσοκομείο; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




